
 

Side 1 af 1 
 

 
Bestyrelsesmøde 08-12-1957 hos Nissen 

 
Bestyrelsen blev enig om, at der skulle laves 250 stk. spørgeskemaer, der vil blive udleveret til klubberne. 
Der bliver lavet en række i danmarksmesterskabet, der hedder A-række og B-række for herrer. Og vi prøver 
om vi kan blive optaget i DIF. 
 
Odense havde en ansøgning om at spille med andre klubber uden for DMU. Bestyrelsen vedtog, at de gerne 
måtte spille. 
 
Næste bestyrelsesmøde skulle afholdes i Odense den 16. februar 1958, og de klubber, der ikke er inden for 
DMU i Odense vil blive indkaldt til møde, om ikke de kunne tænke sig at blive optaget i DMU. 
 
Formanden takkede bestyrelsen for god ro og orden, og mødet blev hævet.  
 
 
 
Leo Frederiksen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


